

No. 20669. PROTOCOL TO THE AGREEMENT ON THE IMPORTATION OF EDUCATIONAL, SCIENTIFIC AND CULTURAL MATERIALS OF 22 NOVEMBER 1950. CONCLUDED AT NAIROBI ON 26 NOVEMBER 1976¹

N° 20669. PROTOCOLE À L'ACCORD POUR L'IMPORTATION D'OBJETS DE CARACTÈRE ÉDUCATIF, SCIENTIFIQUE ET CULTUREL DU 22 NOVEMBRE 1950. CONCLU À NAIROBI LE 26 NOVEMBRE 1976¹

TERRITORIAL APPLICATION

Notification received on:

20 April 1989

UNITED KINGDOM OF GREAT BRITAIN
AND NORTHERN IRELAND

(In respect of Anguilla, the Bailiwick of Jersey, the Bailiwick of Guernsey, the Cayman Islands, the Falkland Islands, Gibraltar, the Isle of Man, Montserrat, St. Helena, St. Helena Dependencies, the South Georgia and the South Sandwich Islands, the Turks and Caicos Islands and the United Kingdom Sovereign Base Areas of Akrotiri and Dhekelia in the Island of Cyprus. With effect from 20 April 1989.)

Registered ex officio on 20 April 1989.

APPLICATION TERRITORIALE

Notification reçue le :

20 avril 1989

ROYAUME-UNI DE GRANDE-BRETAGNE
ET D'IRLANDE DU NORD

(A l'égard d'Anguilla, du bailliage de Jersey, du bailliage de Guernesey, de Gibraltar, des îles Caïmanes, de l'île de Man, des îles Falkland, des îles Géorgie du sud et des îles Sandwich du sud, de Montserrat, de Sainte-Hélène et dépendances de Sainte-Hélène, des îles Turques et Caïques et des zones de souveraineté du Royaume-Uni d'Akrotiri et de Dhekelia dans l'île de Chypre. Avec effet au 20 avril 1989.)

Enregistré d'office le 20 avril 1989.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 1259, p. 3, and annex A in volumes 1279, 1300, 1302, 1358, 1404, 1413, 1417, 1436 and 1455.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1259, p. 3, et annexe A des volumes 1279, 1300, 1302, 1358, 1404, 1413, 1417, 1436 et 1455.